



Ottawa Architectural Conservation Awards

The City of Ottawa is pleased to announce the annual Ottawa Architectural Conservation Awards competition for 2012-2014.

Awards will be presented in five categories: **Restoration, Adaptive Reuse, Infill, Addition, and Other**, for projects completed between September 2012 and September 2014. Application forms, guidelines and a listing of previous award winners are available on the City's website at www.ottawa.ca/oaca.

The deadline for applications is September 19, 2014.

Award winners will be notified by January 2015 and awards will be presented on February 17, 2015.

For more information please contact Anne Fitzpatrick at anne.fitzpatrick@ottawa.ca or 613-580-2424 ext. 15203

Prix de la conservation de l'architecture de la Ville d'Ottawa

La Ville d'Ottawa est heureuse d'annoncer le concours pour les Prix de la conservation de l'architecture de la Ville d'Ottawa 2012-2014.

Les prix seront remis dans cinq catégories : **Restauration, Adaptation, Aménagement intercalaire, Ajout et Autre**, pour des projets achevés entre septembre 2012 et septembre 2014. Les formulaires d'inscription, les lignes directrices et la liste des précédents lauréats des Prix se trouvent sur le site Web de la Ville à www.ottawa.ca/pcao.

La date limite de présentation des projets est fixée au 19 septembre 2014.

Les lauréats seront avisés en janvier 2015 et les prix seront remis le 17 février 2015.

Pour plus de renseignements, veuillez communiquer avec Anne Fitzpatrick par courriel à anne.fitzpatrick@ottawa.ca ou par téléphone au 613-580-2424, poste 15203.